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COMING INTO FORCE OF BY-LAWS

Notice is given that the following by-laws were adopted at the city council
meeting of April 25, 2022:

21-030-1 Reéglement modifiant le Réglement autorisant un emprunt de
27 600 000 $ afin de financer les travaux prévus dans le cadre du
projet de réaménagement de la rue Peel (21-030) afin d’augmenter le
montant de 'emprunt a 33 400 000 $
[By-law amending the By-law authorizing a loan of $27,600,000 for
planned work under the Rue Peel redevelopment project (21-030) to
increase the loan amount to $33,400,000]

20-037-1 Reéglement modifiant le Réglement autorisant un emprunt de
6 689 000 $ pour le financement de la réalisation d’interventions
municipales entre le square Cabot et le boulevard René-Lévesque
(20-037) afin d’augmenter le montant de I'emprunt a 8 853 000 $
[By-law amending the By-law authorizing a loan of $6,689,000 for
municipal operations between Square Cabot and Boulevard René-
Lévesque (20-037) to increase the loan amount to $8,853,000]

22-022 Réglement autorisant un emprunt de 59 377 000 $ pour financer les
travaux prévus au programme de maintien des actifs du Service de
I’Espace pour la vie
[By-law authorizing a loan of $59,377,000 for work under the asset
maintenance program of the Service de I'Espace pour la vie]

The Minister of Municipal Affairs and Housing approved by-laws 21-030-1 and
20-037-1 on July 5, 2022 and approved by-law 22-022 on July 13, 2022. All these
by-laws come into force on July 19, 2022 and may be consulted during regular office
hours at the Service du greffe, 155 rue Notre-Dame Est. They are also available at
montreal.ca/reglements-municipaux/.

Montréal, July 19, 2022

Emmanuel Tani-Moore
City Clerk
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